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Vragen van het lid Van Eijs (D66) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Waterstaat over het bericht «Problemen in Amsterdam brengen 
afvalverwerking in heel Nederland in gevaar» (ingezonden 22 juli 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Problemen in Amsterdam brengen afvalver-
werking in heel Nederland in gevaar»?1 

Vraag 2
Heeft u contact met de gemeente Amsterdam over deze situatie? 

Vraag 3
Hoe beoordeelt u de brief van de Vereniging Afvalbedrijven waarin wordt 
aangegeven dat door het stilvallen van vier afvalverwerkingslijnen in 
Amsterdam nu een groot deel van de Nederlandse afvalmarkt stagneert? 

Vraag 4
Hoeveel andere verouderde, gevaarlijke afvalverwerkingsinstallaties zoals in 
Amsterdam kent Nederland? 

Vraag 5
Hoe kwetsbaar is de Nederlandse afvalverwerkingsinfrastructuur door het 
wegvallen van een of meerdere verwerkingsinstallaties? 

Vraag 6
Hoeveel van de afvalverwerkingsinstallaties in Nederland zijn nog (mede) in 
publieke handen van lokale of provinciale overheden? 

Vraag 7
Bij hoeveel van hen spelen financiële problemen? 

Vraag 8
In hoeverre en hoe snel is het mogelijk om verplichtingen voor afvalverwer-
king uit het buitenland te verminderen en zo capaciteit voor de Nederlandse 
afvalmarkt te creëren? 

1 https://nos.nl/l/2294077
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Vraag 9
Welke andere mogelijkheden ziet u om kwetsbaarheid te verminderen van de 
Nederlandse afvalverwerkingsinfrastructuur? 

Vraag 10
Wat kan de invloed van de overgang naar een circulaire economie zijn op de 
robuustheid van onze afvalverwerking? 

Vraag 11
Kan een groter deel van het Amsterdamse afval niet worden gerecycled 
waardoor er minder afval verbrand hoeft te worden? 

Vraag 12
Kunt u deze vragen stuk voor stuk beantwoorden?
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